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Pełny zapis przebiegu posiedzenia

Komisji Infrastruktury (nr 209)

Komisji Samorządu Terytorialnego i Polityki Regionalnej 
(nr 162)
7 lipca 2022 r.
Komisje: Infrastruktury oraz Samorządu Terytorialnego i Polityki Regionalnej, 
obradujące pod przewodnictwem posła Pawła Olszewskiego (KO), przewodni-
czącego Komisji Infrastruktury, zrealizowały następujący porządek dzienny:

– rozpatrzenie poprawek zgłoszonych w czasie drugiego czytania do pro-
jektu ustawy o zmianie ustawy o Rządowym Funduszu Rozwoju Dróg oraz 
niektórych innych ustaw (druki nr 2398 i 2436).

W posiedzeniu udział wzięli: Tomasz Behrendt, Agnieszka Krupa i Beata Leszczyńska zastępcy 
dyrektorów departamentów Ministerstwa Infrastruktury wraz ze współpracownikami, Jacek Jóźwik 
naczelnik wydziału Ministerstwa Finansów oraz Tomasz Biczyk doradca ekonomiczny Najwyższej 
Izby Kontroli.

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Kamil Basicki, Sławomir Jakubczak, 
Agnieszka Jasińska, Elżbieta Kessel i Jakub Sindrewicz – z sekretariatów Komisji w Biurze 
Komisji Sejmowych oraz Łukasz Grabarczyk, Jarosław Lichocki i Mariusz Przerwa – legislato-
rzy z Biura Legislacyjnego.

Przewodniczący poseł Paweł Olszewski (KO):
Dzień dobry. Witam państwa bardzo serdecznie. Otwieram wspólne posiedzenie Komisji 
Samorządu Terytorialnego i Polityki Regionalnej oraz Komisji Infrastruktury. Witam 
panie i panów posłów. Witam zaproszonych gości.
Porządek dzienny obejmuje rozpatrzenie poprawek zgłoszonych w czasie drugiego 

czytania rządowego projektu ustawy o zmianie ustawy o Rządowym Funduszu Rozwoju 
Dróg oraz niektórych innych ustaw (druki nr 2398 i 2436). Na posiedzeniu Sejmu w dniu 
6 lipca 2022 r. do projektu ustawy zgłoszono osiem poprawek. Przystępujemy do ich roz-
patrzenia.
Poprawka  nr  1  jest  zgłoszona  przez Klub Parlamentarny Koalicja Obywatelska. 

Poprawkę tę należy głosować z poprawkami nr 2, 3, 7 oraz 8. Proszę, Biuro Legislacyjne.

Legislator z Biura Legislacyjnego Jarosław Lichocki:
Dziękuję, panie przewodniczący. Szanowni państwo, słowo wyjaśnienia. W oryginalnej 
poprawce zgłoszonej przez klub KO tych poprawek było więcej, 14. Pozwoliliśmy sobie 
połączyć je i zgrupować z uwagi na konieczność ich łącznego głosowania. Mam nadzieję, 
że wnioskodawcy udzielą zgody. Dziękuję.

Poseł Cezary Grabarczyk (KO):
Tak, akceptujemy.

Przewodniczący poseł Paweł Olszewski (KO):
Serdecznie dziękuję. Stanowisko rządu?
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Zastępca dyrektora Departamentu Dróg Publicznych Ministerstwa Infrastruktury 
Agnieszka Krupa:

Stanowisko rządu jest negatywne, ponieważ w poprawce tej posłowie zgłaszający chcą 
skreślić nowo dodawane kategorie zadań do funduszu, więc nie możemy mieć stanowiska 
innego niż negatywne.

Przewodniczący poseł Paweł Olszewski (KO):
Dziękuję.  Przystępujemy  do rozpatrzenia  poprawek. Kto  z pań  i panów  posłów  jest 
za przyjęciem tych poprawek? Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Dzię-
kuję. Poproszę o wyniki. 
Głosowało 34 posłów: za było 17, przeciw 17, nikt się nie wstrzymał. Poprawki nie 

uzyskały akceptacji.
Przystępujemy do rozpatrzenia poprawki nr 4 zgłoszonej przez Klub Parlamentarny 

Koalicja Obywatelska. Biuro Legislacyjne?

Legislator z Biura Legislacyjnego Łukasz Grabarczyk:
Dziękuję, panie przewodniczący. Tutaj chcielibyśmy zauważyć, że poprawka zgłoszona 
przez klub KO również zawiera dwa elementy, w związku z czym proponujemy głosowa-
nie poprawki nr 4 z poprawką nr 5.

Przewodniczący poseł Paweł Olszewski (KO):
Czy jest zgoda wnioskodawców?

Poseł Cezary Grabarczyk (KO):
Tak. Była proponowana.

Przewodniczący poseł Paweł Olszewski (KO):
Serdecznie dziękuję. Jakie jest stanowisko rządu?

Zastępca dyrektora Departamentu Dróg Publicznych MI Agnieszka Krupa:
Negatywne.

Przewodniczący poseł Paweł Olszewski (KO):
Dziękuję. Przystępujemy do rozpatrzenia łącznie poprawki nr 4 i poprawki nr 5. Kto 
z pań i panów posłów jest za przyjęciem tych poprawek? Kto jest za? Kto jest przeciw? 
Kto się wstrzymał? Serdecznie dziękuję. Poproszę o wyniki. 
Głosowało 36 posłów: za było 17, przeciw 18, wstrzymał się 1 poseł. Poprawki nie 

uzyskały akceptacji.
Przystępujemy do rozpatrzenia poprawki nr 6. Jakie jest stanowisko rządu?

Zastępca dyrektora Departamentu Dróg Publicznych MI Agnieszka Krupa:
Negatywne.

Przewodniczący poseł Paweł Olszewski (KO):
Serdecznie dziękuję. Przystępujemy do rozpatrzenia poprawki nr 6. Kto z pań i panów 
posłów jest za przyjęciem poprawki nr 6? Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzy-
mał? Serdecznie dziękuję. Poproszę o wyniki. 
Głosowało 37 posłów: za było 18, przeciw 19, nikt się nie wstrzymał. Komisja nega-

tywnie zaopiniowała tę poprawkę. Na tym rozpatrzyliśmy wszystkie poprawki Senatu.
Dotychczas sprawozdawcą Komisji był pan poseł przewodniczący Król. Czy nadal 

podtrzymuje chęć?

Poseł Piotr Król (PiS):
Tak.

Przewodniczący poseł Paweł Olszewski (KO):
Jeśli nie usłyszę sprzeciwu, uznam, iż Komisja zaakceptowała tę kandydaturę. Sprze-
ciwu nie słyszę.
Zamykam posiedzenie Komisji.


